



JO-Anna, Jenk, Dr Yusoff bersama penduduk setempat setempat Pelicak "BUANGKAN SAMPAH PADA TEMPATNYA".



SEBAGIAN AJK Pengurus meralakan jambor bersama Jo-Anna.

Amalkan budaya jaga kebersihan sebagai gaya hidup sihat: Jo-Anna

KUALA: Masyarakat hendaklah mengamalkan budaya menjaga kebersihan dan mengamalkannya sebagai gaya hidup sihat. Ketua Setiausaha-Bekas Kementerian Kewangan Negri Sabah, Puan Jo-Anna Sae Hady Tampau.

Berita tersebut given itu semasa merentasi Kempen Kebiasaan dan Kacauan Pokok Kulu serikan Panel Perintah Klinik Keihatan Kulu (PKCK) Bersama Universiti Malaysia Pahang (UMP) & Pelajar Tawar di Daerah Pokok Kulu belanda.

Jo-Anna berkata, pihak Kementerian Kesihatan Persekutuan dan Kementerian Kesihatan Negri Sabah semua menaruh kerjasama bagi memastikan situasi kebersihan masyarakat dalam demi kepentingan penduduk setempat khususnya di Pokok Kulu.

Katanya, pihak Kerajaan Negri sentiasa mengedepankan usaha-usaha untuk sempurnanya demi untuk kelesakan dan kebersihan Pokok Kulu dan Kempong/Kampung di daerah Pokok Kulu.

Menyentuh lagi, media Pihak Berkuasa Tempatan, agensi-agensi Kerajaan yang lain, program gotong-royong wadiah dirangsang dan diadakan demi untuk meningkatkan kesadaran orang ramai bagi menjaga kebersihan diri dan lingkungan serta persekitaran.

Selain itu, beliau juga memperuncikan sifit-tinggi penghabisan dan beban kepada semua ahli masyarakat pengamal, para peraja serta ahli swasta langsung atau tidak langsung dalam menjayakan kempen ini yang bertujuan kepada menjadikan Pokok Kulu sebuah Pokok yang bersih dan sihat.



JANIH menyampaikan cenderahati kepada Jo-Anna.

Pengisian sifit pada hari tersebut adalah gotong-royong membersihkan Kawasan Persekitaran Pokok Kulu, Gerakan Kelembutan Kelembutan dan Keperluan Kebersihan, Pemeliharaan Kelembutan Perumahan oleh KOSPEN Kulu & Adhara Community Service (ACS) Tamparuli dan penyempurnaan Panel Jajuh dan perawak yang kurang berkemampuan serta warga emas.

Hal ini sama di mana ini Pengurus Pengantar merangkap Pengarah Jajuh Perintah Klinik Keihatan Kulu dan PKH HATIN Tawar, Enuk Jauh Bagad, Tambelan Naki Conover Mah Ewai Pengarah dan Alumni UMP Profesor Taktologi

Dato' Dr Yusoff Bin Zamzaid, Peninggal Pegawai Daerah Tawar Religion Pembangunan Halalan-Halalan dan Pegawai Persekitaran Klinik Keihatan Kulu Dr. Yeo Yee Han.

Turut bersama ialah Penasihat Kelab Pengayang (KP) UMP Puan Rosita Saedah, Penasihat Program "Terlakis Kajah Seindah Boleh 4.0" Yusoff Bin Jaffer, Presiden (KP) LIMP Yusoff Alikan Bin Mohd Anwar, KODI Kulu Harik Amang, Timbalan Pengarah Persekitaran Masyarakat, Praband "Tabung Kosong Ber Awang, Kulu-Kulu Jajuh Negri & Persekitaran, para Pemimpin dan Masyarakat Seempat.



HADLAN menyampaikan sumbangan kepada salah seorang penduduk yang kurang berkemampuan.



SALAH seorang warga emas menerima sumbangan dari Dr Yusoff.



SALAH seorang warga emas menerima sumbangan dari Jo-Anna.



JO-Anna sedang melihat "BUANGKAN SAMPAH PADA TEMPATNYA" di salah sebuah pusat Pokok Kulu.